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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
Amely készült Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Köznevelési, Tudományos és 
Kulturális Bizottsága a 2024. augusztus 22. napján, a Kaposvári Polgármesteri Hivatal Síposs 
Géza termében tartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen volt: a csatolt jelenléti ív szerint. 
Dr. Giber Vilmos tanácsnok köszöntötte az ülésen megjelent bizottsági tagokat, a Hivatal 
dolgozóit.  
  
A rövid bevezető után a jelenléti ív alapján megállapította, hogy 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen 
van, így a bizottság határozatképes. 
 
A jegyzőkönyv: 
-  1. számú mellékleteként szereplő jelenléti ív tartalmazza a megjelent bizottsági tagok nevét. 
-  2. számú melléklete a meghívó tartalmazza a javasolt napirendi pontot. 
 
 
Giber Vilmos tanácsnok úr a napirendi pontot röviden ismertette. 
 

Napirendek: 

Közgyűlési napirend: 

 

 
 

1. Előterjesztés óvodavezetői (igazgatói) beosztások ellátására vonatkozó megbízásokról 

Előterjesztő:       Szita Károly           polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina      irodavezető 

 
 
Tanácsnok Úr a napirendi pont elfogadását kérte: 
 
 

23/2024. (VIII.22.) Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottsági határozat: 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottsága  
az ülés napirendi pontját elfogadta.  
 
 
Szavazati  arány:     7   igen 

0 tartózkodás 

                                 0  nem 
 



 

Közgyűlési napirend: 

 
1. Előterjesztés óvodavezetői (igazgatói) beosztások ellátására vonatkozó megbízásokról 

Előterjesztő:       Szita Károly           polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina      irodavezető 

„Az előterjesztést a Közgyűlés üléséről készült jegyzőkönyv tartalmazza” 

 

dr. Giber Vilmos tanácsnok úr néhány fontos gondolatot kiemel az előterjesztésből. 
 
Kérte a 4 fő pályázót, hogy egyenként 2 percben mondják el gondolataikat.  
 
Bekesné Porczió Margit: 
A pályázó elmondta, hogy immár 8. alkalommal nyújtja be óvodavezetői pályázatát. Fő 
irányelve a „gyermek mindenek felett álló érdeke”. Szeretné folytatni csapatával azt az utat, 
melyen eddig is sikerrel jártak. 
 
Tavali Gabriella: 
 A pályázó elmondta, hogy a következő egy nevelési évben fő törekvése lesz a két óvodája 
eddigi értékeinek megőrzése. Legfontosabb céljai közé tartozik, hogy a gyermekek szeressenek 
óvodába járni, a szülők elégedettek legyenek, a fenntartó elismeréssel legyen az intézmény 
munkája iránt. Mindezekhez elengedhetetlen az innovatív szemlélet.  
 
Hegedüs Mária Katalin: 
A pályázó elmondta, hogy nehéz az elmúlt éveket összefoglalni néhány percben. Jó csapattal 
dolgozik együtt, ahol a gyermek a legfontosabb, hiszen ők a jövőnk!  
 
Rónai Ágota: 
Pályázó kiemelte intézményének sükszínűségét, valamint azt, hogy igyekszik olyan felkészült 
óvodapedagógusokkal dolgozni, akik az innovációk révén, újszerű gondolkodásmóddal 
támogatják a gyermekek személyiségfejlődését.  
 
Kérdés: 
 
Vargáné Friss Judit bizottsági tag mind a négy pályázótól kérdezi, hogy a vezetői utánpótlás 
kineveléséről gondoskodtak-e? 
Hegedüs Mária Katalin elmondta, hogy 6 fő vezetőképzését támogatta, így azt gondolja, hogy 
szükség esetén lesz alkalmas személy. 
Rónai Ágota azt válaszolta, hogy folyamatban van az utánpótlás nevelése. 
Tavali Gabriella elmondta, hogy intézményében jelenleg is lépnek be vezetői szintre új 
személyek, az ő mentorálásuk fontos feladata, de a jövőben a jelenlegi helyettesét támogatja. 
Bekesné Porczió Margit válaszában elmondta, hogy tagóvodái élén már az általa kinevelet 
vezetők dolgoznak, s a jelenlegi vezető helyettesek készen állnak a feladatra, amennyiben 
szükséges.  
 
Szóbeli kiegészítés: 
 
Nyári Lászlóné bizottsági tag méltatta a négy pályázó szakmai életútját, megköszönte eddigi 
munkájukat, sok sikert kíván  további kinevezésük esetén a további szakmai munkájukhoz.  
 



 

 

Giber Vilmos tanácsnok úr megköszönte az érintett személyek eddigi munkáját. Gondolataiban 
kifejtette, hogy nem véletlen, hogy éppen Ők ülnek itt, hiszen sokat tettek a kaposvári óvodák 
elismertségéért. Kiemelte, hogy a szülő legdrágább kincse, a gyermeke van rájuk bízva, s ha 
szeretik őket, akkor nagyot hibázni már nem fognak. 
 
Tanácsnok Úr kérte a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak a határozati javaslatokról.  
 

 

24/2024. (VIII.22.) Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottsági határozat: 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlésének Köznevelési, Tudományos és Kulturális 
Bizottsága megtárgyalta az önkormányzat óvodavezetői (igazgatói) beosztások ellátására 

vonatkozó megbízásokról szóló előterjesztést, a határozati javaslatait és elfogadásra javasolja 
a Közgyűlésnek. 
 
 
Határozati javaslatok: 
 
Szavazati  arány:    7 igen 

0 tartózkodás 
                                 0 nem 
 
 
 
 
Giber Vilmos tanácsnok úr megköszönte a pályázóknak, hogy jelen voltak, s összefoglalásul 
elmondta, hogy a bizottság teljes támogatásával terjeszti a pályázók személyét a Közgyűlés elé.  
 
További munkájukhoz sok sikert kíván! 
 
 
 
 
Kaposvár, 2024. augusztus 22.  
 
 
 
 
 
 
 
 
            Dr. Giber Vilmos                                                    Czimmermanné Németh Andrea 

                   tanácsnok                                                                     bizottsági tag 

 


